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Электронные копии и версии отраслевых региональных 

биографических справочников России в сети Интернет 

 

В рамках проекта «Региональные энциклопедии России», реализуемого 

сотрудниками отдела библиографии и краеведения РНБ, было решено 

дополнить имеющийся ресурс списком отраслевых биографических 

справочников. Попутно в сети Интернет выявились электронные копии и 

версии этих изданий. Поскольку в настоящее время (из-за пандемии и 

режима самоизоляции россиян) возросла актуальность стремительно 

развивающихся электронных ресурсов, представляется интересным 

выяснить, каковы условия существования электронных биографических 

региональных ресурсов. Кроме того, важным вопросом является уровень 

доступа к ним. 
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Electronic copies and versions of industry regional biographical directories of 

Russia on the Internet 

Within the framework of the project «Regional Encyclopedias of Russia», 

implemented by the staff of the Department of Bibliography and Local History of 

the National Library of Russia, it was decided to supplement the existing resource 

with a list of industry biographical directories. Along the way, electronic copies 

and versions of these publications appeared on the Internet. Since at present (due to 

the pandemic and the regime of self-isolation of Russians) the urgency of rapidly 

developing electronic resources has increased, it seemed interesting to find out 

what are the conditions for the existence of electronic biographical regional 

resources. In addition, an important issue is the level of access to them. 
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